

# Referat af kollegierådsmøde

## Den 28-10-2018 kl 18.30

---

1. Fremmødte.  
Thomas 1131, Peter 1340, Jette 1341, Martin og Amanda 2011
2. Gæster.
3. Afstemning om lukkede punkter.  
Lukket Punkt
4. Godkendelse af referat  
Referat 17-10-18 er godkendt.
5. Post.
  - a. Lukket punkt
  - b. Lukket punkt
  - c. Orientering om Musikudvalg  
Jonas Viuff, har skrevet og meddelt at musikudvalget har fået nye medlemmer.
6. Nyt siden sidst.
  - a. Nøgler  
Vi skal have afleveret nøgler Thomas og Peter har afleveret nøgler til nøgleskabet, resten skal aflevere sine hos portneren.
  - b. NemID  
Peter har ikke fået Rådets NemID endnu. Han får det gjort
7. Konto Update.  
Der er 200.000kr på kontoen. Amanda har møde med bilagskontrollanter d. 31. oktober. Baren skylder Rådet 50.000 for udlæg ifm. fødselsdagen.
8. Generalforsamling 7. november.  
Amanda vil gerne have indført at bilag skal kontrolleres to gange årligt. Dette er ikke en vedtægtsting, da det står kasserer og bilagskontrollanter frit for at koordinere hvordan regnskabet kontrolleres.  
Peter vil høre om det giver mening at ændre vedtægten som omhandler varetagelse af forskellige roller i Rådet, og vil høre om det skal ændres så folk i ledende udvalgsposter ikke også kan have ledende poster i Rådet.  
Thomas og Amanda påpeger at dette kan give problemer ift. at få folk til at

tage poster ved kollegiet. Der snakkes om måske at tage det op ved en senere lejlighed.

Der er ikke modtaget nogen forslag fra beboere. Så der bliver ikke foreslået nogen vedtægtsændringer.

Vi skal have skrevet forslag til ændring af husorden ned.

Indkøb hos motionsudvalget skal tages op.

Der er 6 poster på valg (se sidste referat)

Skal høre om der er ønske om at indhegne affaldscontainere.

Skal orientere om døgnvask fremadrettet er permanent.

Skal orientere om kæledyrsliste.

Vi skal informere om normale regler for at bo i blok 2

Der skal orienteres om at Rådet får julegaver fremover.

Arrangørposter på grillfesten, fødselsdagen og LAN-party skal tages op.

2 bestyrelsesposter i Brugsen skal fordeles.

2 bestyrelsesmedlemmer skal vælges.

Peter laver foreløbig dagsorden i starten af den kommende uge.

#### 9. Kæledyrsliste

Der er kommet flere sedler som skal skrives ind i listen.

#### 10. Opdatering af dispensationsansøgning (tilføj e-mail)

Vi skal tilføje felt til mail på dispensationsansøgningen. Amanda gør dette.

#### 11. Velkomstfolder

Thomas tager med til bestyrelsen om kollegiet kan betale for print af velkomstfoldere til beboere.

Folderen skal opdateres

#### 12. Oprydningsdag i kælder og depot

Vi skal arrangere oprydning i depotet. Martin tager sig af det.

#### 13. Flag-udvalg

Thomas har kontakt med interesserede kollegianere, men der er snakket ønsker internt endnu.

#### 14. Poolbord

Vi afventer stadig et tilbud.

15. Adobelicens

Amanda mener ikke at det er pengene værd, så rådet vælger enstemmigt ikke at gå videre med det.

16. Baren + Regnskab

Baren har fået en økonomiansvarlig bartender som tiltræder efter næste generalforsamling i baren. Denne bliver holdt i december.

Det er et problem at regnskabet ikke er tilgængeligt for Rådet, samt at det virker som om at strukturen i baren ikke virker holdbar. Erik har anbefalet Peter og Rådet at indstille sagen til bestyrelsen, hvilket Peter har valgt at gøre. 5 medlemmer støtter udsagnet om regnskabet. 4 støtter forslaget om strukturen.

Thomas foreslår at få statusrapporter fra baren hvert kvartal.

Martin og Amanda snakker med HC

17. Lysudstyr på Huset

Rykkes da HC mangler.

18. Planlægning af næste mødetidspunkt.

Søndag d. 4. november kl 14.00

19. Punkter til næste gang.

- a. Generalforsamling
- b. Lysudstyr til huset
- c. Password til e-mail

20. evt.